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Czy Miasto Kutno będzie sprzedawać węgiel?

Wielu mieszka?ców pyta, czy Miasto Kutno w??czy si? w dystrybucj? w?gla. Prezydent 

Zbigniew Burzy?ski nie wyklucza takiej mo?liwo?ci, ale na razie obowi?zuj?ce przepisy prawa 

nie reguluj? kwestii zwi?zanych z mo?liwo?ci? zakupu i sprzeda?y w?gla przez gminy. 

Dzia?alno?? w tym zakresie obwarowana jest szeregiem ogranicze? wynikaj?cych mi?dzy 

innymi z ustawy z dnia 6 grudnia 2008 roku o podatku akcyzowym. 

W chwili obecnej w sejmie trwaj? dopiero prace legislacyjne nad projektem ustawy o zakupie 

preferencyjnym w?gla przez gminy. Dopiero po przyj?ciu przez Rz?d i Sejm RP  rozwi?za? w 

tym zakresie podejmiemy decyzj? o zaanga?owaniu w pomoc mieszka?com polegaj?c? na 

sprzeda?y w?gla na preferencyjnych warunkach okre?lonych przez rz?dz?cych.

Na razie jednak prosimy wszystkich mieszka?ców, którzy potrzebuj? takiej pomocy, aby 

zg?aszali si? do Miejskiego O?rodka Pomocy Spo?ecznej i deklarowali swoje zapotrzebowanie 

na w?giel. 

Chcemy wiedzie?, ile w?gla potrzeba mieszka?com miasta. Jaki to ma by? w?giel? Czy 

zwyk?y, czy mo?e ekogroszek? Wtedy b?dzie ?atwiej równie? zamówi? nam odpowiedni? ilo?? 

surowca. 

Jednocze?nie kutnowskie spó?ki miejskie maj? rozwa?y? mo?liwo?? rejestracji jako podmiotu 

w?glowego.
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